
 
All icons made by Freepik from https://www.flaticon.com 

 

 

 

  

  	 	

subject [ˈsʌb.dʒekt] (n.) 科目、主題	

math [ˌmæθ] (n.) 數學	

PE (physical 
education) 

[ˌpiːˈiː] (n.) 體育課	

history [ˈhɪs.t̬ɚ.i] (n.) 歷史	

homework [ˈhoʊm.wɝːk] (n.) 功課	

test [test] (n.)| (v.) 考試|測驗	
lesson [ˈles.ən] (n.) (一節)課	

learn [lɝːn] (v.) 學習	

language [ˈlæŋ.ɡwɪdʒ] (n.) 語言	

English  [ˈɪŋ.ɡlɪʃ] (n.) 英語	

Chinese [tʃaɪˈniːz] (n.) 中文	

course [kɔːrs] (n.) 課程	

study [ˈstʌd.i] (v.)|(n.) 學習、攻讀|研究、調查	
know [noʊ] (v.) 知道、了解、認識	

fact [fækt] (n.) 現實、真相	

excuse [ɪkˈskjuːz] (n.) 原諒、藉口	

*instead [ɪnˈsted] (adv.) 相反地	

*ability [əˈbɪl.ə.t̬i] (n.) (體力或智力方面的)	

能力、才能	

After class, I will finish my homework as soon as possible because I want 
to go to the playground with my classmate Ted. My father asked me to finish 
my homework before going out. And then he will check my workbooks. If I 
got wrong answers, he always asks me to read my textbooks again and try to 
correct the answers. My dad will also prepare a piece of paper for me to write 
down all my questions. He will answer me when he is free. To be an excellent 
student, I will try my best to pass all the exams in this semester. 

 
下課後，我會盡快完成我的作業，因為我想和我的同班同學 Ted一起

去操場玩。我爸爸要求我在出門前完成作業，他會檢查我的作業簿。如果

我得到的答案有錯誤，他總是要我再讀課本一遍並更正答案。我爸爸還會

為我準備一張紙，要我寫下我所有的問題。當他有空時，他會幫我解答。

為了成為一名優秀的學生，我這學期會盡力通過所有考試。	

 


